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عقیل منصوری، مدیرکل فناوری اطلاعات و ارتباطات شرکت واحد اتوبوسرانی تهران: نسل جدید کارت خوان  
بلیت الکترونیکی در اتوبوس ها نصب می شود. قرار است این طرح در بیش از 2هزار دستگاه اتوبوس بخش 

خصوصی اجرایی شود و اکنون 480ایستگاه و 170دستگاه اتوبوس در حال تجهیز هستند.

ساعتکارمیادیندرایامنوروز
مهدی بختیاری زاده، سرپرست سازمان میادین میوه و تره بار شهرداری تهران: اول تا سوم فروردین تمام مراکز 
و میادین و بازارها تعطیل هستند. میادین میوه و تره بار در 4فروردین از ساعت 8.۳0 تا 1۳.۳0 و 5 فروردین تا 

12 فروردین از ساعت 8 تا 1۳.۳0 فعالیت می کنند. 1۳فروردین میادین و بازارها تعطیل خواهند بود.

فروشگاه های زنجیره ای به تعهداتشان عمل کنند
چند ماه پیش یک سماور از یکی از فروشگاه های زنجیره ای لوازم 
خانگی به قیمت 7میلیون تومان خریدم. هنوز یک  ماه نگذشته 
بود که ســماور ایراد پیدا کرد. طبق وعده ای که فروشگاه برای 
تعویض اجناس معیوب داده بود، به آنجا مراجعه کردم. گفتند 
که برایتان تعمیر می کنیم و 70هــزار تومان هم بابت تعمیر از 
من گرفتند. مدتی بعد دوباره سماور از کار افتاد و من دوباره به 
فروشگاه مراجعه کردم. این بار نه تنها حاضر به تعمیر و تعویض 
نشــدند، بلکه گفتند هیچ ارتباطی به ما ندارد و باید به کارخانه 
تولید کننده آن مراجعه کنید. سؤال من این است که چرا این قبیل 
فروشگاه ها در ابتدا برای جلب مشتری و فروش محصولات خود 
وعده و وعید می دهند و همین که کالا را فروختند، از خودشان 
سلب مسئولیت می کنند؟ نهاد ناظر بر عملکرد این فروشگاه ها 

کیست؟ آیا نباید با این قبیل خلف وعده ها برخورد قانونی شود؟
میرقاسمی از تهران

 روستای کلنجین بوئین زهرای استان قزوین پزشک ندارد
 متأسفانه مدت های زیادی اســت که روستای کلنجین مرکز 
دهستان خرقان شرقی و از توابع شهر بوئین زهرا پزشک ندارد. 
این موضوع مشکلات زیادی را برای اهالی این روستا  ایجاد کرده 
است؛ خصوصا ســالمندان و کودکان. اهالی ناچارند برای یک 
سرما خوردگی ساده به روستاهای مجاور  یا حتی شهر مراجعه 
کنند درحالی که تعداد زیادی از آنها وسیله نقلیه شخصی هم 
ندارند. از وزارت بهداشت درخواست داریم تا برای رفع مشکلات 

ما هر چه زودتر پزشکی را به این روستا اختصاص دهند.
جمعی از روستاییان

مسافران شهر کرد با کمبود بلیت اتوبوس مواجه اند
 مدتی است که مسافران مسیرهای شهرکرد به تهران  یا شهرکرد 
به مشهد با کمبود بلیت مواجه شده اند و به سختی قادر به تهیه 
بلیت هستند. این شرایط خصوصا برای دانشجویان  یا افرادی 
که ناچارند به طور مرتب در این مســیرها تــردد کنند، واقعا 
کلافه کننده و آزار دهنده شده اســت. خواهشمندیم شرکت 

اتوبوسرانی شهر کرد فکری به حال این اوضاع کند.
یک دانشجو از شهرکرد 

چراغ های مترو به سنسورهای حساس به نور مجهز شوند
کارمندی هســتم که محل زندگی ام کرج و محل کارم تهران 
اســت، به همین جهت هر روز از مترو برای رفت وآمد استفاده 
می کنم. متأسفانه چراغ ها و پروژکتورهای ایستگاه متروی کرج 
حتی با روشن شــدن هوا  همچنان روشن هستند. این موضوع 
موجب اتلاف انرژی و مصرف برق زیادی می شــود. مســلما با 
مجهزکردن این وسایل روشنایی به فتوسل و سنسور حساس به 
نور این مشکل به راحتی حل شده و درمصرف برق صرفه جویی 

زیادی خواهد شد.
داوود نژاد از کرج 

گرمابسرد نیاز به دکل مخابراتی دارد
روستای گرمابسرد که در حوالی شهرستان فیروزکوه واقع شده، 
تنها یک دکل مخابراتی دارد و به همین جهت وضعیت آنتن دهی 
تلفن همراه در آن بسیار ضعیف و بد است. با توجه به اینکه روستا 
به واســطه آب و هوای مناســب و نزدیکی به پایتخت، مقصد 
مسافران و گردشگران زیادی است، ضروری است برای رفع این 

مشکل دکل های مخابراتی بیشتری در این روستا نصب شود.
طالبی از گرمابسرد

گزینه عجله دارم اسنپ حذف شد، ولی کرایه ها همچنان بالاست
چند روزی است که در پی شکایت مشــتریان، شرکت اسنپ 
مجبور به حذف گزینه عجله دارم از نرم افزار خود شد ولی این 
موضوع فرقی در ماجرا ایجاد نکرد و کماکان نرخ کرایه های این 
شرکت بالاست. چون یک گزینه به نام اکو پلاس دارد که نرخ آن 
بالاتر از نرخ اسنپ معمولی است و تا این گزینه را انتخاب نکنید، 
خبری از راننده و ماشین نیست. پس فایده حذف گزینه عجله 

دارم چه بود؟
 ساسان از تهران

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

ارسال پیام کوتاه خوانندگانپیامک

بودجهایبرایجبرانزیرساختها
درخصوص بودجه ورزش شــهرداری تهران، همانطور که محمدامین توکلــی زاده، معاون اجتماعی و 
فرهنگی شهرداری تهران 27دی ماه در نشست خبری مرحله پایانی قهرمان شهر اعلام کرده بود، بخشی 
از این افزایش بودجه با هدف جبران مجموعه های ورزشــی و زیرســاخت هایی است که برای تکمیل و 
اجرای پروژه های عمرانی پایتخت با وزارت ورزش و جوانان تهاتر شده است. توکلی زاده درخصوص تهاتر 
مجموعه های ورزشی شهرداری با وزارت ورزش برای ساخت پروژه آزادراه شهید شوشتری و تلاش برای 
جبران این موضوع گفت: »پروژه شهید شوشــتری در محدوده ورزشگاه تختی یکی از پروژه های بزرگ 
تهران است و ساخت آن در ادوار مختلف در دستور کار دوره های مختلف مدیریت شهری بوده است و این 
نیاز به تهاتری بین وزارت ورزش و سازمان ورزش شهرداری و مجوز شورای شهر داشت. این گفت وگوها 
انجام شد و شورا به لایحه آن رأی داد. با این اتفاق بخشی از زیرساخت های ورزشی شهرداری در اختیار 
وزارت ورزش قرار گرفت. با توجه به اینکه سازمان  ورزش  بخشی از املاک را در اختیار وزارت ورزش قرار 
داده، شهردار تهران دستور داد مابازای آن در بودجه ۱۴0۳، اعتباری در اختیار سازمان ورزش قرار گیرد تا 
این زیرساخت ها را در سازمان جایگزین کند.« به عبارت دیگر بخشی از بودجه ورزش تهران برای توسعه 

زیرساخت های ورزش پایتخت است.

اورهال10تا15مجموعهورزشیبزرگتهران
درسال1403

حســین اوجاقی، مدیرعامل سازمان ورزش شــهرداری تهران 
درخصوص برنامه های اصلی شهر تهران برای سال آینده می گوید: 
»برای سال آینده برنامه های متنوع و گسترده ای داریم. ازجمله 
این برنامه ها می توان به اورهال یعنی نوسازی کامل چند مجموعه 
ورزشی بزرگ تهران اشاره کرد. برنامه ما برای سال آینده این است 
که ۱0تا ۱5مجموعه ورزشی بزرگ شهر را در سال ۱۴0۳اورهال 
کنیم. علاوه بر این بازسازی چند مجموعه ورزشی دیگر هم برای 
سال آینده در دستور کار سازمان ورزش شــهرداری تهران قرار 
دارد. باید به این موارد موضوع نگهداشــت مجموعه های ورزشی 

را هم اضافه کرد.«

بودجهایمتناسببااهدافومأموریتها
مدیرعامل سازمان ورزش شهرداری تهران در رابطه با بودجه سازمان 
ورزش برای ســال ۱۴0۳که البته هنوز به شکل رسمی و قطعی اعلام 
نشده است، مبلغ تخصیص داده شــده را خوب و متناسب با اهداف و 
ماموریت های این ســازمان می داند و می گوید: »بودجه سال ۱۴0۳ 
ســازمان ورزش برای اهداف و ماموریت و برنامه های سال آینده این 
سازمان ازجمله اورهال و بازسازی چند مجموعه ورزشی و افزایش کمی 
و کیفی مسابقات و رویداد های ورزشی مناسب بوده و درصورت تامین 
و محقق شدن اعتبارات، پاسخگوی نیاز های ورزشی شهر تهران خواهد 
بود. البته این موضوع جدا از بحث ساخت و احداث مجموعه های ورزشی 
جدید است. اگر این ساخت دهکده های ورزشی برای سال آینده نهایی 
و اجرایی شود باید متناسب با آن بودجه ای جداگانه در اختیار سازمان 

ورزش قرار بگیرد.«

هدفگذاریبرایافزایشکمیوکیفی
رویدادهایورزشی

اوجاقی همچنین از افزایش کمی و کیفــی رقابت ها و رویداد ها 
و جشــنواره های ورزشی درســال ۱۴0۳خبر می دهد و در این 
رابطه می گوید: »موضوع بعدی برگزاری مســابقات، رویدادها و 
جشنواره های ورزشی مختلف درسطح شهر تهران است. هدف 
و برنامه ما این اســت که رویداد ها و مســابقات و جشنواره های 
ورزشی در سال ۱۴0۳با کمیت و کیفیت بیشتر نسبت به امسال 
برگزار شــود. افزایش رشته ها و ایجاد شــرایطی که شهروندان 
بیشتری درگیر این مسابقات و رویداد های ورزشی شوند ازجمله 

برنامه های ماست که در سال آینده اجرا خواهد شد.« 

تحولسختافزاریونرمافزاریدرورزشتهران
اوجاقی وعده می دهد که برای سال آینده شاهد تحول سخت افزاری و 
نرم افزاری در ورزش شهر تهران خواهیم بود؛ »برای سال آینده شاهد 
تحول اساسی چه به لحاظ کمی و کیفی در ورزش شهر تهران خواهیم 
بود. امسال توانستیم با حضور یک میلیون شهروند در مسابقات قهرمان 
شهر، رکورد شکنی کنیم و همچنین تعداد رشته های آقایان و بانوان را 
افزایش دهیم. در دوره اول قهرمان شهر با 600هزار نفر در 8رشته آقایان 
و بانوان برگزار شده بود. اکنون برنامه ما این است که برای سال آینده 
این مشارکت و همچنین رشته های ورزشی بازهم افزایش داشته باشد 

و شهروندان بیشتری درگیر این رقابت ها شوند.« 

احداث3دهکدهبرایورزششهروندی
یکی از مواردی که علیرضا زاکانی و معاونت اجتماعی و فرهنگی شهرداری تهران بر آن تأکید دارند افزایش 
سرانه ورزشی پایتخت با ساخت مجموعه های ورزشی جدید است. حسین اوجاقی، مدیرعامل سازمان 
ورزش در این رابطه می گوید: »افزایش سرانه های ورزشی و ساخت مجموعه های ورزشی جدید برای سال 
آینده مورد تأکید شهردار تهران است و همانطور که معاون اجتماعی و فرهنگی شهرداری تهران هم پیش 
از این اشاره کرده، احداث ۳دهکده ورزشی خانواده محور با هدف گسترش ورزش شهروندی در برنامه های 
شهرداری تهران و سازمان ورزش قرار دارد. گروه های هدف این دهکده های ورزشی که  در پهنه های مختلف 
شهر تهران احداث خواهند شد، دانش آموزان، سالمندان و جانبازان و معلولان عزیز هستند. مطالعات مربوط 

به این موضوع آغاز شده که پس از تکمیل آن از سوی آقای توکلی زاده اطلاع رسانی خواهد شد.« 

دیدهشوید در متـرومتـرو با 
تبلیغات محیطی ایستگاه های مترو

تبلیغات بدنه قطار
1پذیرش آگهیتبلیغات درون واگن ها 8 1 9

مهدی اسماعیل پورتندرستی
روزنامه نگار

در شرایطی که تا همین 2سال قبل و در دوره 
قبلی مدیریت شهری پایتخت، ورزش شهر 
تهران دچار رخوت و رکود بی سابقه ای شده 

بود و مجموعه های ورزشی یکی پس از دیگری 
به حالت تعطیــل و نیمه تعطیل در می آمدند 
و از رده خارج می شدند، در این دوره شاهد 
احیا شدن ورزش شهروندی و شکوفایی ورزش 
پایتخت در بخش سخت افزاری و نرم افزاری 

بودیم. 
درکنار اورهال و بازگشایی 62مجموعه ورزشی 

تعطیل شــده تهران، عملکرد خوب سازمان 
ورزش شــهرداری تهران به ویــژه دربحث 
برگزاری مسابقات و رویداد های بزرگ ورزشی، 
ازجمله المپیاد ورزشی پایتخت که باعنوان 
»قهرمان شهر2« که با مشارکت بیش از یک 
میلیون شهروند تهرانی رقم خورد، مورد تأیید 
و تحسین اســتاندار تهران و وزیر ورزش و 

جوانان نیز قرار گرفت. نگاهی به بودجه ورزش 
پایتخت نشان می دهد که رشد و شکوفایی 
ورزش تهران برای ســال آینده هم تداوم 
خواهد داشت. 3هزار میلیارد تومان از بودجه 
سال 1403شــهر تهران دربخش فرهنگی و 
اجتماعی، مربوط به رویداد های ورزشــی و 

توسعه زیرساخت های ورزش پایتخت است.


